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Aika: 17.10.2018 
kello 14:00 

 
Paikka: Otakaari 4 

02150, Espoo  
Kokoushuone 203a 

 
 

Läsnäolijat:   Silja Yli-Juuti, puheenjohtaja   Henri Hakala 
Atte Ahti, sihteeri  
Mikael Väisänen (s 6.2) 
Katarina Varteva (s 6.2, p 7.12)  
Visa Simola (p 14) 
Mia Roslund 
Sara Kasanen 
Susanna Karlqvist 
Tuukka Harvela 
Nina Tanskanen 
Soile Bäckström (s 7.4) 

 
 

1. KOKOUKSEN AVAUS 
1.1 Silja Yli-Juuti julisti kokouksen avatuksi ajassa 14:03. 

 

2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN 
2.1 Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 
3. ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN 

3.1 Esityslista hyväksyttiin kokouksen viralliseksi työjärjestykseksi. 
 

4. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN 
4.1 Edellisen kokouksen pöytäkirja hyväksyttiin. 

 
5. ILMOITUSASIAT 

5.1 Ei ilmoitusasioita. 
 

6. JÄSENASIAT 
6.1 Uudet jäsenet. 

Päätös: hyväksytään Rakennusinsinöörikillan jäseniksi Akseli Paukkeri, 
Jimi Bäck ja Lotta Tammela. 

 
6.2 Raadin palaute. 

Raati oli saanut palautetta killan tapahtumakalenterin ulkoasusta. Keskusteltiin 
killan kalenterin kehittämistä siten, että liikuntatapahtumat olisivat selkeästi 
erillään muista tapahtumista omana kalenterinaan, jolloin niiden seuraaminen 
olisi helpompaa. Sovittiin, että Yli-Juuti ottaa yhteyttä liikuntavastaaviin asian 
tiimoilta.  
Lisäksi oltiin saatu ehdotus alumneille järjestettävästä Otaniemi-kierroksesta. Yli-
Juuti ottaa alumnivastaavaan yhteyttä. 

 
7. YLEISTÄ 

7.1 Kuulumiskierros 
7.1.1 Roslund: ihan hyvää kuuluu, vähän kiireistä. 
7.1.2 Ahti: ihan hyvää kuuluu. 
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7.1.3 Karlqvist: kuuluu hyvää, toivottavasti pääsen huomenna tentistä läpi. 
7.1.4 Kasanen: olin aamulla hyvällä tuulella.  
7.1.5 Simola: ihan hyvin menee. 
7.1.6 Hakala: hyvin menee, dedikset kuumottavat. 
7.1.7 Tanskanen: ihan hyvää kuuluu, kiire stressaa. 
7.1.8 Harvela: tässähän tämä. 
7.1.9 Varteva: olen iloinen, koska tänään on ENG – festivaali. 
7.1.10 Väisänen: ihan hyvää kuuluu! 
7.1.11 Yli-Juuti: ihan hyvää, hirveä kiire taas vaihteeksi.  

 
7.2 Menneet tapahtumat 

7.2.1 Fuksiexcu 
Roslundin mukaan fuksiexcursio meni hyvin. Simolan mukaan fuksit näyttivät 
viihtyvän.  

7.2.2 Shaking Up Tech 
Yli-Juuti kertoi olevansa yllättynyt siitä, miten hyvin tapahtuma oli sujunut.  

7.3 Vuosijuhlaedustukset 
LVK:n vuosijuhliin sekä Infoähkyyn oli tullut kutsu. Myös ympäristörakentajakillan 
vuosijuhlille Ouluun oli tullut kutsu. Lisäksi keskusteltiin TARAKin vuosijuhliin 
osallistumisen järjestelyistä.  

7.4 Hopeisten ansiomerkkien saaja(t) ½-Hermannissa 2018 
Keskusteltiin mahdollisista hopeisten ansiomerkkien saajista. Päätös: 
Kiltalaisten ehdotusten sekä raadin keskustelun pohjalta myönnetään killan 
hopeinen ansiomerkki Tuukka Ahtolalle ja Heidi Kaukiselle ½-Hermannissa. 

7.5 Ansiomerkkien tilaus 
Yli-Juuti kertoi jäljellä olevien ansiomerkkien sekä raatipinssien määrästä ja kysyi 
raadin mielipidettä uusien merkkien tilaamisesta. Sovittiin, että tilataan 10 
kultaista ansiomerkkiä. 

7.6 AYY:n chairperson seminar 
Yli-Juuti kertoi tapahtumassa käsitellyistä asioista. Tapahtumissa oltiin 
keskusteltu mm. opiskelijoiden hyvinvoinnista sekä ENGin yhteisten 
alkoholittomien tapahtumien järjestämisestä. Tämän pohjalta käytiin keskustelua 
mahdollisista ENGin yhteisistä liikuntatapahtumista ensi vuodelle.  

7.7 Vaalikokouksen järjestelyt 
Keskusteltiin vaalikokouspäivän aikataulusta, kokouskutsusta sekä toimari- ja 
virkaesittelyistä.  

7.8 Raati- ja toimarivirkojen esittely somessa 
Käytiin läpi Karlqvistin laatima aikataulu virkojen esittelyyn sosiaalisessa 
mediassa. Keskusteltiin lisäksi postausten sisällöistä.  

7.9 Raati- ja toimari-info 
Yli-Juuti kertoi varaavansa tilan tapahtumaa varten. Jokainen valmistautuu 
esittelemään oman virkansa tapahtumassa. 

7.10 Kansainvälinen kandiohjelma 
Bäckström kertoi, että kansainvälisen kandiohjelman suhteen kokoustetaan 
tulevaisuudessa Koneinsinöörikillan kanssa. Varteva perusteli halukkuutensa 
ottaa kandiohjelma Rakennusinsinöörikillan alaiseksi. Lisäksi käytiin keskustelua 
siitä, miten ohjelman opiskelijat sisällytettäisiin kiltaan. Sovittiin, että pyritään 
kokoustamaan asiasta Koneinsinöörikillan kanssa asian suhteen ennen Raati- ja 
toimari-infoa.           

7.11 ExotIK 
Varteva kysyi olisiko mahdollista saada varoja ExotIKin virkistystä varten. Raati 
oli suostuvainen, kunhan kyseessä ei ole täysin alkoholiin liittyvä tapahtuma. 
Lisäksi keskusteltiin ExotIKin esiintymisestä ½-Hermannissa. 

7.12 ½-Hermanni 
Varteva ilmoitti, että tapahtumaan tulee yritysedustajaksi Jaakko Pusa. Yli-Juuti 
ilmoitti toiveensa saada kaikki raatilaiset mahdollisimman aikaisin jo kokkareille.  
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7.13 Kiltahuoneen jääkaappi 

7.13.1 Yli-Juuti ilmoitti, että kiltahuoneelta oli viety jääkaappi korjaukseen. Sovittiin, että 
Bäckström ottaa yhteyttä uuden koulun henkilöstöön jääkaapin tiimoilta. 

7.14 ACREn kuulumiset 
7.14.1 Puhuttiin ensi vuonna alkavasta Konekorttelin remontista. Raati ilmaisi 

halukkuutensa saada ACREn edustaja kertomaan asiasta raadin kokoukseen. 
Bäckström ottaa Acren edustajiin yhteyttä. 

7.15 Koe Kampus! 
7.15.1 Ahti kertoi Koe Kampus! -tapahtuman järjestelyistä. Sovittiin, että Simola ja 

Karlqvist osallistuvat tapahtuman järjestämiseen. 
 

8. SISÄASIAINTOIMIKUNTA 
8.1 Ei esille tulleita asioita. 

  

9. YRITYSSUHDETOIMIKUNTA 
9.1 Ei esille tulleita asioita. 

 
10. OPINTOTOIMIKUNTA 

10.1 Sisutestaus 
Bäckström kertoi, että koulu haluaa yhden opiskelijan mukaan Sisun 
testaukseen. 

10.2 Hallopedhaku 
Bäckström pyysi Halloped – mainontaa viikkotiedotteeseen. Ahti tiedottaa. 

 
11. FUKSITOIMIKUNTA 

11.1 Fuksien kuulumiset 
Simolan mukaan fukseille kuuluu pääasiassa hyvää. 

11.2 Fuksiaiset 
Simolan mukaan fukseilla vaikutti olevan pääasiassa hauskaa fuksiaisissa. 
Keskusteltiin lisäksi tapahtuman järjestelyistä. 

11.3 ISOjen kuulumiset 
11.3.1 ISOvartit 

Simola kertoi pitäneensä Hakalan kanssa ISOvartit kuluneen viikonlopun aikana. 
Yleisesti ottaen palaute toiminnasta on ollut positiivista, ja Hakalan mielestä 
ISOvartit olivat todella toimiva konsepti.  

11.4 Tulevat tapahtumat 
11.4.1 HBN?!?!? 12.11. 

Asiasta keskusteltiin. 
 

12. ULKOASIAINTOIMIKUNTA 
12.1 Kv-sektorin kuulumiset 

Karlqvistin mukaan fuksiaiset olivat kv-opiskelijoiden mielestä hauska tapahtuma.  
 

13. RUUTISET-TOIMIKUNTA 
13.1 Ei esille tulleita asioita. 

 
14. EXCURSIOTOIMIKUNTA 

14.1 Metsä Group 
Roslund kertoi Metsä Groupin kanssa suunnitelluista mahdollisista 
excursiopäivistä.  

14.2 IK-MKR -excursio 
Roslundin mukaan IK-MKR-excursion suunnittelu on hyvällä mallilla. 
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15. RAHA-ASIAT 
15.1 Laskujen ja korvaustositteiden hyväksyminen 

Päätös: hyväksyttiin liitteenä olevat korvaustositteet ja laskut. Lisäksi 
Väisänen muistutti raatilaisia kassojen käytöstä.  

 
16. TIEDOTUS 

16.1 LES ENGin kokous 16.10. 
Ahti kertoi LES ENGin kokouksessa käsitellyistä asioista, jonka pääteemoina 
olivat mm. Koe Kampus! – tapahtuma sekä talentIT – messut. 

 
17. AYY JA ITY 

17.1 Ei esille tulleita asioita. 
 

18. MAIK JA AA-KERHOT 
18.1 Yli-Juuti muistutti kaikkia MAIKin vuosijuhlista. 

 
19. RIL JA TEK 

19.1 Ei esille tulleita asioita. 
 

20. M.E.T.A 

20.1 Keskusteltiin AYY:n chairperson seminar – tapahtumassa käsitellyistä 
hyvinvointiasioista, joiden pohjalta Halloped – toimintaa olisi hyvä lähteä kehittämään. 
Lisäksi keskusteltiin ½-Hermannin ohjelmasta. Väisänen ohjeisti raatilaisia haalareiden 
käytöstä ja muistutti ulkotulien tärkeydestä. Lisäksi keskusteltiin valokuvaajan 
hankkimisesta ½-Hermanniin. 

 

21. SEURAAVA KOKOUS 
21.1 Sovittiin seuraavan kokouksen ajankohdaksi vakiokokousajan mukainen 24.10. klo 18. 

 
22. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN 

22.1 Yli-Juuti päätti kokouksen ajassa 16:29. 

 
 
 
 

VAKUUDEKSI 
 
 
 
 

 
Silja Yli-Juuti Atte Ahti 
Puheenjohtaja Kirjuri-tiedottaja 


